
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 28. oktober 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 38
Vil ministeren oplyse Folketinget om, hvilke konkrete forhold der har ændret sig, siden
Banedanmark i 2018 i sin årlige netredegørelse fremlagde, at strækningen Padborg-Tin-
glev har opbrugt sin makskapacitet (UIC-standard) og så frem til udmeldingen den 19.
august 2020 i JydskeVestkysten, jf. artiklen ”Enkeltsporet sønderjysk jernbane kan rum-
me 40 procent flere tog, før grænsen er nået” bragt i JydskeVestkysten d. 19. august
2020?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ellen Trane Nørby (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ellen.Trane.Norby@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jeppe Bruus
formand
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